
 

Republika e Kosovës 
Republika Kosova - Republic of Kosovo 

Kuvendi - Skupština - Assembly 

VI Saziv 

Prolećno zasedanje 

 

Komisija za obrazovanje, nauku, tehnologiju, kulturu, omladinu, sport, inovacije i 

preduzetništva 

 

Sednica br. 30 

Priština, 10.7.2018, u 13:00 časova 

Zgrada Skupštine, sala N- 302 
 

 

ZAPISNIK 

 

Sednici su prisustvovali: Ismajl Kurteshi, predsednik, Teuta Haxhiu, Nezir Çoçaj, Valentina 

Bunjaku – Rexhepi, Driton Çaushi, Abdyl Salihu, Mufera Shinik, Fidan Rekaliu, Verica Ćeranić 

i Albulena Balaj – Halimaj. 

 

Odsutni: Arbërie Nagavci. 

 

Ostali predstavnici: Predstavnici EU, KDI, medije 

 

Pomoćno osoblje komisije: Lule Ymeri i Shaip Goxhuli. 

 

Sednicom je predsedavao, Ismajl Kurteshi, predsednik komisije. 

 

Za sednicu je predložen   

                                                          Dnevni red: 

 

1. Usvajanje dnevnog reda; 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice od 2.7.2018.godine; 

3. Razmatranje Nacrta zakona br.06/L-073 o statusu prosvetnih albanskih radnika 

Republike Kosovo od školske 1990/91 do 1998/99 godine; 

4. Razmatranje aplikacija kandidata za članova Kosovskog Saveta za Kulturno 

Nasleđe; 

5. Razno. 

 

Predsednik komisije je utvrdio da su ispunjeni uslovi za početak rada komisije i otvorio sednicu 

u skladu sa dnevnim redom. 

 



1. Usvajanje dnevnog reda 

 

Dnevni red je usvojen bez primedbi. 

 

2. Usvajanje zapisnika sa sednice održane 2.7.2018. godine. 

 

Zapisnik sednice održane 2.7. 2018, usvojen bez primedbi.  

 

 

3. Razmatranje Nacrta zakona br.06/L-073 o statusu prosvetnih albanskih radnika 

Republike Kosovo od školske 1990/91 do 1998/99 godine 

 

 

Ismajl Kurteshi, je rekao da ovaj Nacrt zakona prošao prvo čitanje iako su održane dve javne 

rasprave, gde su uzeti komentari od USONK i Svetske Banke, dok od ministarstva za rad i 

socijalno staranje i ako smo od njih tražili pismene komentare, nisu prihvatili. On je rekao da 

Zakon treba razmotriti član po član i svi komentari koji dolaze od drugih.  

 

Teuta Haxhiu, je rekla da su oba ministarstva, ministarstvo za rad i socijalno staranje a posebno 

ministarstvo finansija, koje je radilo propagandu i ako su dali svoje potpise, nisu dali nijedan 

pismeni komentar, što ukazuje na njihovo neinteresovanje. Ona je rekla da MONT i USONK 

trebali su dostaviti tačne podatke koje su činjenice o tačnom broju nastavnika, za sledeću i 

planiranje za 3 godine, jer nakon tri godina biće nepodnošljivo koštanje svega toga. Na kraju je 

dodala da je u interesu komisije da je Zakon primenljiv. 

 

Nezir Çoçaj, je rekao da su javne rasprave održane i nema potrebe za diskusijom. Ono što ostaje 

komisiji je razmatranje Zakona član po član, i da se fokusira samo na sektor obrazovanja, jer se 

niko ne može uporediti sa ovom kategorijom.  

 

Driton Çaushi, je rekao da njegov utisak sa održane dve javne rasprave je da ovo pitanje nema 

odluku komisije za obrazovanje. On je rekao da komisija može dati moralno mišljenje u vezi 

kompenzacije prosvetnih radnika, ali ovo pitanje pripada finansijskim stručnjacima, ali još uvek 

nema objašnjenja od institucija Kosova, da ovaj Zakon ne predstavlja opterećene za održivost 

budžeta.  

 

Fidan Rekaliu, je rekao da je veoma važno da je komisija jedinstvena što se tiče ovog Zakona, 

ali i odgovarajuća ministarstva moraju ispuniti svoje obaveze prema ovom Zakonu.  

 

Ismajl Kurteshi, je rekao da se slaže sa stavom i ako je Zakon o obrazovanju, njegova suština su 

finansije, i onaj Zakon pripada ljudima stručnjacima za ova pitanja. On je rekao da sa posebnim 

zahtevom u daljem radu komisije, treba obavezati dva ministarstva, osim MONT-a i finansija i 

za socijalo staranje da budu deo rada komisije i da dostave tačne informacije o broju korisnika 

ovog Zakona. Takođe je rekao da komisija ima mogućnosti da angažuje spoljne stručnjake u 

rešavanju ovog Zakona, ali ostaje komisiji da odluči kojim metodom će raditi.  

 

Valentina Bunjaku, je rekla da između ministarstava ima mnogo nepravilnosti, kako bi ovaj 

Nacrt zakon bio primenjiv ova ministarstva trebaju biti koordinisana međusobno.  



Ismajl Kurteshi, diskutovao o organizovanju radionice u vezi Nacrta zakona o prosvetnim 

radnicima 90-ih godina, krajem sledeće nedelje.  

 

Driton Çaushi, je rekao da treba oceniti dali je potrebno organizovati radionicu za ovan Nacrt 

zakona o prosvetnim radnicima 90-ih godina , jer ministarstvo finansija ima tu odgovornost.  

 

Ismajl Kurteshi, je rekao da MONT preuzelo organizaciju ove radionice zbog sličnosti i 

sporednih efekata koje ima ovaj Nacrt zakona.  

 

Nakon diskusije članova komisije, odlučeno je da se obratimo pismeno MONT, MF i MRS u 

vezi dostavljanja dodatnih informacija o tačnom broju korisnika ovog Nacrta zakona, finansijski 

troškovi, određivanje odgovornih lica za učesvovanje na sednicama komisije tokom razmatranja 

i amandmanovanja ovog Nacrta zakona.  

 

4. Razmatranje aplikacija kandidata za članove Kosovskog Saveta za Kulturno 

Nasleđe 
 

Ismajl Kurteshi, je obavestio poslanike da ovom Savetu ističe rok tokom ovog meseca i da je 

konkurs objavljen od Saveta uz saglasnost komisije. Zainteresovani su poslali dokumenta u 

Savet i Skupštinu, koja su bila u zatvorenim kovertama, ova komisija je ovlašćena da ih otvori i 

razmotri i preporuči Skupštini određeni broj onih koji su se prijavili.  

 

Teuta Haxhiu, sa našim odobrenjem administracija može otvoriti koverte i vidi kandidate koji 

su se prijavili, dali su poslali svu potrebnu dokumentaciju a oni koji nisu poslali da se odmah 

eliminišu dok oni koji su ispunili kriterijum da se pozovu na intervju. Ona je rekla da komisija 

ima mogućnost da pošalje Skupštini 7 imena za 7 pozicija ili da pošalje 14 za 7, radi 

demokratije.  

 

Valentina Bunjaku, je rekla da se slaže sa stavom poslanice Haxhiu, da svi oni koji ispunjavaju 

zadate kriterijume pozovu na intervju, a da se Skupštini pošalje jedna lista/pako sa imenima, da 

nema dovoljno prostora za diskusiju. 

 

Mufera Shinik, tražila objašnjenje dali je predviđeno Zakonom obuhvatanje manjinskih 

zajednica u ovom Savetu.  

 

Ismajl Kurteshi, je rekao da je propisano Zakonom da dva člana budu iz zajdenica, koji 

međusobno konkurišu. Takođe je zatražio saglasnost poslanika za ovlašćenje administracije o 

otvaranju koverata i njihove podele na one koje ispunjavaju i one koje ne ispunjavaju 

kriterijume, ali se niko ne sme eliminisati.   

U nastavku je predložio da se formira radna grupa za razmatranje aplikacija gde mogu 

učestvovati svi članovi komisije.  

 

Sa ovim predlogom složili su se članovi komisije i jednoglasno doneli ovu:  

 

ODLUKU 

 

1. Formiranje radne grupe za razmatranje aplikacija kandidata za članove Kosovskog saveta 

za Kulturno Nasleđe; 



 

2. Radna grupa u sastavu: Ismajl Kurteshi presedavajući, Teuta Haxhiu, Mufera Shinik, 

Arbërie Nagavci, Driton Çaushi, Valentina Rexhepi- Bunjaku, Fidan Rekaliu, Abdyl 

Salihu, Nezir Çoçaj, Verica Ćeranić i Albulena Balaj-Halimaj, članovi; 

 

3. Radna grupa u saradnji sa koordinacionom jedinicom komisije, razmotri će aplikacije 

kandidata za članove Kosovskog saveta za Kulturno Nasleđe i pripremiti užu listu 

kandidata koji ispunjavaju uslove predviđene konkursom. 

 

5. Razno 

 

Teuta Haxhiu, je rekla  da sa poslednjeg sastanka, administracija je bila dužna da se pismeno 

obrati Agenciji za Akreditaciju dogovoreno da sastank sa dotičnom agencijom odtžati dana 20 

juli 2018, dok sastanak sa rektorima javnih univerziteta, će se održati 18 juli 2018, ali ostaje da 

se konfirmiše.  

 

 

 

Sastanak je završen u 14:30 časova 

 

Pripremolo: 

Pomoćno osoblje komisije. 

                                                                                                    Predsednik Komisije,                                                                                                        

                                                                                                        Ismajl Kurteshi 


